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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 21. februar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 18 vedrørende L 148 – Forslag til lov om ændring af lov 
om jordbrugets anvendelse af gødning og om plantedække (Regulering af 
kvælstofkvoten og indberetning af plantedække m.v.), som hermed besvares. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF), Erling Bonnesen (V), René 
Christensen (DF) og Mette Bock (LA).

Spørgsmål 18:

”Kan ministeren gøre rede for, i hvilket omfang der er taget højde for den nedgang i 
proteinprocenten i dansk korn, som følger af undergødskningen, i de beregninger der er 
anvendt til at prioritere tiltagene/virkemidler til reduktion af kvælstofudledningen i 
Vandmiljøplan II, III og i vandplanerne?”

Svar:

Dette spørgsmål vedrører ikke L 148, men er et spørgsmål af generel karakter til 
reguleringen i lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om plantedække.

Som nævnt i mit svar på spørgsmål 17 vender jeg tilbage til udvalget, når forskerne har 
svaret på spørgsmålet om omkostningerne med normreduktionssystemet.

Mette Gjerskov

/Lars Ole Hansen
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